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Notulen MR-vergadering maandag 16 september 2024 

 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom in het 
bijzonder de nieuwe directeur van Route 0513, Gert van der Veen en het nieuwe MR-lid namens het 
team, Sharita Dhanes. De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
2. Ter vaststelling 

• Voorzitter blijft Marrit, vicevoorzitter wordt Jacob en secretaris blijft Jeroen,  
GMR-vertegenwoordiger blijft Aaltje Krist. 

• Notulen vergadering 02-07-2024  
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld en zullen op ouderportaal en website worden 
gepubliceerd. 

• Jaarverslag MR 2023-2024  
Het jaarverslag wordt goedgekeurd en vastgesteld en zal ook op website en ouderportaal worden 
gepubliceerd. 
 
3. Ter instemming 

• Schooljaarplan 2024-2025 (ter instemming) en evaluatieplan 2023-2024  
Jeroen: wat zijn de randvoorwaarden om deze plannen optimaal te kunnen laten renderen? Je hebt 
te maken met limieten qua geld en qua ruimte. Bij visievorming van de school is het ook belangrijk 
om te kijken wat er op dit moment al goed gaat op school en hoe dit kan worden behouden of verder 
worden versterkt. Daarnaast moet er ook aandacht zijn voor zorgen van ouders, en zaken die nu nog 
niet (zo) goed gaan en hoe en wanneer deze worden verbeterd. Het helpt wanneer deze dingen, de 
dingen die goed gaan en de dingen die beter kunnen (moeten), worden benoemd tijdens, 
bijvoorbeeld, een ouderavond. 
Gert: er gaat heel veel goed op deze school heeft hij deze eerste weken gezien. Wat hij belangrijk 
vindt, is dat de doorgaande lijnen gewaarborgd worden. Wanneer het bijvoorbeeld heel goed gaat in 
een klas, bekijken wat daar goed gaat en kijken hoe andere teamleden/groepen daarvan kunnen 
profiteren. 
Jeroen: het draait in zijn optiek om samenwerking door de hele school heen. 
Jacob: in het schooljaarplan staat niets over sportactiviteiten, maar hij merkt dat er in de praktijk wel 
veel aandacht voor is. Gaat dit niet ten koste van de vakken zoals taal en rekenen? 
Simpel gezegd: op ieder moment dat er iets wordt georganiseerd op school, is er geen tijd voor taal 
of rekenen. Is daar de verhouding wellicht zoek? 
Gert: legt uit dat juist bij die andere onderdelen kinderen heel gemotiveerd zijn om te leren en 
doordat ze zo gemotiveerd zijn, leren ze juist beter, ook op taal- en rekengebied.  
Jacob: op zich klinkt dat logisch, maar hou wel de vinger aan de pols. 
Marrit: herkent de zorg van Jacob. Beetje zwart-wit gesteld maar als kinderen een uitstapje hebben, 
kunnen ze in die tijd ook rekenen bijvoorbeeld. Ze vindt het heel spijtig dat het een aantal jaren heel 
slecht is gegaan met het rekenonderwijs. Ze hoopt dat dit in de toekomst niet weer zal voorkomen. 

 
Aanwezig: Marrit Kuiper, Jeroen Luring, Jacob Tjalsma, Harmke de Jager 
Afwezig: Aaltje Krist 
Gast 1e deel: Gert van der Veen  
 



Marrit: gaat Route afwijken van de visie van het TOM-onderwijs? Daar wil ze als MR dan graag over 
meedenken. 
Gert: de intentie is dat iedereen meegenomen zal worden, zowel MR, als team als ook de leerlingen. 
De audit begin oktober zal echt een nulpunt zijn, van waaruit de school kan gaan bouwen. 
Dan zal het interessant zijn om samen te kijken hoe het jaarplan aangepast kan worden aan de 
punten die het auditteam tegenkomt.  
 
4. Mededelingen school 
Begin schooljaar 
Het team is het schooljaar goed begonnen, hebben elkaar beter leren kennen, hetgeen fijn is omdat 
er best wel een aantal nieuwe gezichten bij zijn gekomen.  
Gert deelt met de MR-leden wat zijn gevoel is wat betreft de eerste weken qua leerlingen en 
ouderbetrokkenheid. 
Ouderavond 
De opkomst was redelijk, alhoewel de MR-ouderleden van ouders hoorden dat ze de opkomst hoger 
hadden verwacht.  
Personeel 
Een aantal nieuwe teamleden werken via een (duur) uitzendbureau. Er is afgesproken dat er 
vacatures uitgezet gaan worden om vast personeel te werven. 
Jeroen: de school heeft wel een enigszins negatief imago gekregen de afgelopen tijd. 
Gert: de beeldvorming van Route 0513 is inderdaad niet altijd positief maar dat is niet altijd terecht. 
Samen met ouders en MR-leden moeten we hiermee aan de slag. 
MR-leden herkennen zich hier wel in en willen zich hier ook voor inspannen om dit om te buigen. 
 
5. Speerpunten MR komend jaar 
De speerpunten voor het komende schooljaar. 

• Schooljaarplan 2024-2025, in het bijzonder de missie en visie van school 
• Ouderbetrokkenheid 
• Positieve beeldvorming van Route 0513. 

De punten komen volgende vergadering allemaal op de agenda om ze te concretiseren. 
Het schooljaarplan zal iedere vergadering geagendeerd worden. 
 
6. GMR 
De eerste plenaire vergadering is maandag 30 september a.s. 
Maandag 4 november is de cursus ‘medezeggenschap’ voor (G)MR-leden.   
Jeroen en Jacob gaan daar naartoe. 
 
7. Rondvraag 
Geen. 
 
8. Sluiting 
Om 20.45 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
Gert vraagt of de vergaderingen voortaan om 19.00 uur kunnen beginnen. 
De MR-leden stemmen daarmee in. 


